
Извештај са седнице Савета родитеља ОШ ,,Аца Алексић“ 

 

У четвртак 5.12.2019. год. Са почетком у 15.15, одржана је седница Савета 

родитеља са следећим дневним редом: 

1. Информације између 2 седнице 

2. Информације о успеху и дисциплини ученика након првог тромесечја 

3. Разматрање анекса Годишњег плана 

4. Разно 

Поводом прве тачке дневног реда директор је опширно и детаљно 

информисао присутне о догађајима између две седнице. Нагласио је 

отварање реконструисаног доњег дела школског дворишта, које је 

организовано у склопу богатог програма поводом дана школе.  

Успешно је спроведена дигитализација и прешло се на вођење електронског 

дневника. У току ове школске године очекује се завршетак радова на 

реконструкцији школе у Плочи.  

Спроведене су припреме за предстојећа такмичења. У свим одељењима су 

обављени родитељски састанци. Такође, успешно је спроведен конкурс за 

реизбор директора. Ученички динар је сакупљен делимично успешно, а у 

даљем раду се очекује побољшање и већа активност у реализацији овога. 

Једногласно је подржан предлог директора да се прикупљена средства 

употребе за свакодневне трошкове у школи.  

Поводом друге тачке дневног реда помоћник директора Драган Рилак је 

извештавао о дисциплини и успеху ученика са закључком да је успех и 

дисциплина бољи него ранијих година.  

У оквиру треће тачке дневног реда једногласно су усвојени анекси Годишњег 

плана рада за 2019/`20 г. и то за два анекса.  

1. Одлазак ученика на сајам науке 

2. Учешће у пројекту еко школа. 



У четвртој тачки Х. Савић је предложио да се напише мера Школском 

одбору да одобри карате клубу бесплатне теретане за тренирање у 

фискултурној сали. 

Ивана Сердаревић је предложила да сва деца од 5. до 8. разреда имају 

могућност одласка на сајам науке или на друге културне манифестације.  

Предлог родитеља I-2 је да се замене школске клупе у тој учионици.  

Седница је завршена у 16.30h. 

  


